
1 af 3 
 

DAGSORDEN og REFERAT fra LUNDEBJERGGÅRDs 

CENTERRÅDSMØDE 04.10.24 KL. 9.30. 

 

Referent: Rene Christiansen. Ordstyrer: Aage Pedersen 

Deltagere: Jørgen Olsen, René Christiansen, Torben Mundt, Vibeke Davids Hansen, Lone 

Lundø, Helle Jensen, Lene Ancher Nygaard, Carsten Eriksen, Dorthe Grønbech, og Aage 

Pedersen. 

Afbud fra: Anette Wichmann Hegerlund og Jørgen Kiel. 

 

Jan fra Motion gav en kort situations status af hold og benyttelse af ”dansesalen” og 

henstillede at vi fortsat husker at fylde på flasker og aftørringsservietter. 

 

1. Godkendelse dagsorden. 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra 6. 9.2024. 

Godkendt 

3. Forslag  ‘postkassen.’ 

Formanden havde modtaget forslag til anskaffelser af maskine til Motionsrummet og 

loftsvifte. RC afleverer forslaget til Jan med henblik hans kommentarer og eventuel 

budgetforslag. 

Øvrig information.  

Kathrine låner cafeen, d 22/10 fra kl. 17.00 til 19.00. Brug for hjælp? Hvem? 

Morten og Lone. 

Dialogmøde. D.27/11 fra kl. 10.00 til 12.00. Kongshøj i Slangerup. Hvem 

deltager?   

Vibeke vil gerne deltage. Drøftes på næste møde om vores ønsker til indhold af dialogen. 

4.  Status: Økonomi.  

Fortsat et pænt overskud og mange års tilskud fra arven. 

Forslag til tidsplan m.v. 

a. Budget 2025: Centerrådet skal senest på første møde i januar 25 

have forelagt budgetforslag fra  

1) Undervisningsudvalget, Aktivitetsudvalget, Udflugts- og festudvalget, 

Køkkenudvalget, PR udvalget og Fredagsklubben j.fr. § 9 stk. 2 

2) samt fra Brugerrådets medlemmer, 

 således at kassereren kan udarbejde et samlet budget for 

Lundebjerggård til mødet i februar 2025.  
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Godkendt. 

a. Ekstra fuldmagt. Status. 

Lene orienterede om at fuldmagten til Lone skal underskrives yderligere af formand og 

kasserer.  

5. Udvalgene. Information?  

a. Thorsvang Samlermuseum 19.09. Status turen.  
En stor succes. 

b. Fredagsklub 20.09. Status  
Denne gang var der et lille overskud. Der er stor søgning på underholdningerne 

c. Foredrag salonen 25.09. Status. 
Jørgen K. spørges om tilrettelægningen til næste foredrag. Carsten oplyste at 

køkkenet gerne så at tidspunktet for foredragene blev rykket. Centerrådet tog dette til 

efterretning, men at det var til formandens afgørelse 

d. Guidet fælleslæsning 26.09. Status 
Fortsat en god ide.. Deltagerlisten blev efterlyst. 

e. Møde om Juleudstilling og salg. Status. Anette og Lone. 
Lone oplyste at referatet var udsendt og at der afholdes julestue fredag den 29. 

november. Helle om Luciaoptog. Formanden koordinere med Helle. 

Banko. Åge oplyste, at der er for få til at hjælpe hvilket kan munde ud i, at kaffen og kagen 

udgår af aktiviteten. Der er i 2025 foreløbigt afsat bankospil den 31.1., 28.2., og 11.4 

Lone om noget af underholdningen til julefrokosten den 12. december. 

Ølgruppen Åge oplæste en henvendelse fra Jørgen Kiel om indretningen og ændringen af 

træningskøkkenet. Efter megen diskussion om for og imod blev Centerrådet enig om at 

ændringerne blev taget til efterretning og at kommunen underrettes om ændringen. 

Der gives en redegørelse herom fra formand og Annette til hvad der er foretaget og hvorfor 

herunder ønsket om etablering af ny køkkenvask og blandingsbatteri. 

6. Vagter. Ingen svar fra administrationen om brug af erfarne vikarer.   

René anbefalede at Pers Søgaard bliver nyt medlem af Centerrådet. Dette godkendte 

Centerrådet. 

 Det betyder at Helle er indtrådt for Stefan og derfor er på valg i 2026 og Per indtræder i 

stedet for Bent som er på valg i 2025. 

7. LundebjergNyt. Redigerings udfordringer. Leasing af printer.  

Punktet udgår og henvises til budgetbehandlingen. 

8. Udestående. Efter behandling 

a. Foto af inventar (Jørgen og René) 

b. Centerrådsmøders hyppighed fastsættes i januar 25 efter 

prøveordning. Alle 



3 af 3 
 

c. Vandslangetryk skal være i orden. Tal med kommunen senest i april. 

/maj 2025 (se referat af 14.6.24). RC. I forbindelse med henvendelse om 

træningskøkkenet til kommunen bør der ligeledes forespørges om status på vandtrykket. 

 

9. Bordet rundt. Intet kan vedtages, men kan komme på dagsorden ved 

næste møde. 

 Lene oplyste at der var indkøbt en mærkningsmaskine 

 Lone om træ og urkasse m.v.. Stefan underrettes. Centerrådet godkendte at det skal 

ud. 

 Vibeke om en køkkentanke at der skal betales for vand. Dette blev drøftet og forslag 

tages på næste møde. 

 Alle om hjemmesiden. Stor Ros til Jørgen. 

 Torben om omrydning af depotrummet bag motionslokalet. Centerrådet går i 

depotrummet ved næste møde og ser på hvad der skal ud. 

 Lene om mange gøremål på vagten. 

 Lone om abonnement på et blad til julegruppen. 

10. Næste møde  01.11. Uge 44. Kl. 9.30.  

 
Mødet slut kl. 11.30 


